
Protokół nr 8/VIII/2015

z obrad sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 24 kwiecień 2015 roku

Rozpoczęcie obrad  – godz. 14.00

Zakończenie obrad –  godz. 16.00

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol,  Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Sekretarz

Gminy  Krystyna  Stępniewska,  Radca  Prawny  Wawrzyniec  Rybak, Kierownik  ZGKiM  Karol

Kozak i sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący  Rady   przywitał  wszystkich  obecnych  a  następnie  stwierdził  prawomocność

obrad. Stwierdził, na podstawie listy obecności, że cały skład rady jest obecny. Ustawowy skład

Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

.1     Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z VII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015- referuje

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2030 -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.
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.5 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  przejęcie  nieruchomości

lokalowych  od  Polskich  Kolei  Państwowych  Spółki  Akcyjnej-  referuje  Pan Błażej  Konkol

Wójt Gminy;  

.6 Podjęcie  uchwały  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla

fragmentu wsi Czerniewo na terenie gminy Trąbki Wielkie- referuje  Pan Błażej Konkol

Wójt Gminy;

.7 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy skweru we wsi Trąbki Wielkie -  referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

.8 Interpelacje i zapytania radnych;

.9 Wystąpienia sołtysów;

.10 Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał,  czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.  Uwag nie
zgłoszono.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za – 15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad.

• Przyjęcie protokołu z VII   zwyczajnej Sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie  .

Przewodniczący     Rady - poinformował, że do Biura Rady nie zgłoszono uwag do protokołu. Kolejno
spytał, kto jest za przyjęciem protokołu z VII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Obecnych podczas głosowanie było  15 radnych.

Głosowanie:

Za –  15

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z VII zwyczajnej Sesji Rady Gminy

Trąbki Wielkie.

Ad 2

Informacja     Wójta     Gminy     Trąbki     Wielkie     o     pracach     między     sesjami     Rady     Gminy.

Wójt     Gminy     Błażej     Konkol przedstawił informację o pracy między-sesyjnej. W  minionym okresie
uczestniczył w:

– spotkaniu roboczym z dyrektorami placówek oświatowych z terenu Gminy Trąbki Wielkie;

– w  zebraniach sołeckich dotyczących wyborów sołtysów;
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– w  zebraniach sołeckich dotyczących zmian funduszu sołeckiego;

– zakończyły się zebrania sprawozdawcze w Ochotniczych Strażach Pożarnych;

– w Wojewódzkim Turnieju Kół Gospodyń Wiejskich; 

– w spotkaniach z kierownikami jednostek organizacyjnych Urzędu Gminy,

– w spotkaniu z przewoźnikiem Firmy ARIWA w sprawie propozycji dodatkowych transportów
publicznych na terenie gminy;

– podpisano umowę z Firma VEOLIA na wywóz odpadów komunalnych;

– w posiedzeniu Rady Społecznej przy Gminnym Ośrodku Zdrowia w Trąbkach Wielkich;

– w spotkaniu z sołtysami z terenu Gminy Trąbki Wielkie;

– w spotkaniu z Dyrektorem OREWU ks. Bolesławem Antoniów w Trąbkach Wielkich. Nastąpi
zmiana na tym stanowisku, ksiądz zostanie proboszczem w Parafii w Trąbkach Wielkich;

– w uroczystym otwarciu świetlicy w Domachowie;

– w posiedzeniu Rady Seniorów,

– w jubileuszach pożycia małżeńskiego oraz urodzin;

– w szkoleniu zorganizowanym dla radnych przez Związek Gmin Pomorskich;

– w posiedzeniu  Powiatowej Komisji Ochrony Środowiska i Odnawialnych Źródeł Energii;

– w spotkaniu w Zakładzie Utylizacji w Tczewie;

Kolejno  Wójt  Gminy  poinformował,  o  podpisanym  w  dniu  4  marca  2015r.  liście  intencyjnym
dotyczących wspólnie realizowanych inwestycji Powiatu Gdańskiego z Gmina Trąbki Wielkie na lata
2015 – 2018. Odczytał w/w list

 Poinformował, również o wydanych zarządzeniach.

Przewodniczący Rady Gminy prosi, aby pojawiła się informacja o zmianie ceny za odpady
komunalne.  Chciałby,  aby  była  przedstawiona  informacja  w  prasie,  czy  na  stronie
internetowej gminy  dlaczego cena odpadów wzrosła.

Radna M. Łabędzka – zwróciła uwagę, że mieszkańcy nie są doinformowani, że będą mieli
zabrane kosze. Uważa, że  należy mieszkańców o tym poinformować.

Wójt G  miny – na każdym zebraniu sołeckim informowałem o zmianie wysokości ceny za
wywóz odpadów komunalnych i o tym, że pojemniki będą zabrane.

Wywiązała  się  dyskusja  w sprawie  odbierania  pojemników na  odpady komunalne.  Firma
wywożąca  zabierała  pojemniki  prywatne.  Wójt  Gminy  poinformował,  że  zwróci  firmie
uwagę.

Ad 3
Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/
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Skarbnik  Gminy  Zofia  Gorzyńska –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  uchwały  odczytując
uzasadnienie powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy J. Sroka – spytał, czy różnica między zmniejszeniem, a zwiększe-

niem się równoważy.

Skarbnik   Gminy Z. Gorzyńska – poinformowała, że tak.

Wójt Gminy – poruszył temat dofinansowania budowy sieci wodociągowej ze środków unijnych.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  15 radnych.

Głosowanie:

Za – 15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VIII/44/2015 w w/w sprawie.

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-

2030.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Skarbnik  Gminy –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.  Podała,  że  uchwała
wieloletniej prognozy finansowej  jest pochodną zmian uchwały budżetowej.

Przewodniczący Rady Gminy – Spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za – 15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VIII/45/2015 w w/w sprawie.

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości

lokalowych od Polskich  Kolei  Państwowych  Spółki  Akcyjnej-  referuje  Pan Błażej  Konkol

Wójt Gminy;  

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/
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Wójt  Gminy – uzasadnił  potrzebę podjęcia  powyższej  uchwały.  Poinformował,  że  Gmina
przyjęła zasadę, że zanim przejmie lokal, to podpisujemy umowę z najemcami lokali, którzy
wpłacają 10% wartości lokalu. Następnie przejmujemy i sprzedajemy ten lokal. W tej sytuacji
sprawa wygląda trochę inaczej z tego względu, że za przejęcie lokali Gmina otrzymała w
zamian umowę najmu nie zasiedlonego lokalu PKP. Prosi o podjęcie tej uchwały.

/Obrady opuścił Radny M Czerwiński oraz Radny P. Zarzycki/.

Radny  M.  Łabędzka –  w  imieniu  Komisji  Rolnictwa,  Ochrony  Środowiska  i  Spraw
Społecznych  poinformowała, że  komisja zapoznała się z tym tematem. Była za przejęciem
tych lokali.

/Do obrad dołączył Radny P. Zarzycki/.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi. Uwag nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VIII/46/2015 w w/w sprawie.  

/Do posiedzenia dołączył Radny M. Czerwiński/.

Ad. 6  Podjęcie uchwały zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

dla  fragmentu wsi  Czerniewo na terenie  gminy  Trąbki  Wielkie-  referuje  Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  temat  zmiany  planu  był  przedstawiony  na  dzisiejszym

posiedzeniu  komisji  wspólnej.  Zmiana  dotyczy  zamiany  części  usługowej  na  część

mieszkalną z możliwością usług. Plan został zmieniony na wniosek właścicieli. Gmina nie

poniesie kosztów budowy infrastruktury technicznej. 

Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za – 15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VIII/47/2015 w w/w sprawie.  
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Ad.  7  Podjęcie  uchwały w sprawie  nadania  nazwy skweru we wsi  Trąbki  Wielkie -
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy  - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Jest to uchwała szczególna.

Zakończyliśmy  uporządkowanie  skweru, na  którym  umieszczone  są  wszystkie nazwy

miejscowości i krótko są one scharakteryzowane. Oprócz tego powstanie tam jeszcze plac

zabaw  w  formie  samolotu  partnerskiej  Gminy  Mark  UEHLFELD.  Prosi  o  jednogłośne

przyjęcie uchwały i nadania skwerkowi imienia Marszałka Sejmu RP Macieja Płażyńskiego.

Poinformował,  że  Marszałek,  który w tragiczny sposób zginął  10.04.2010r.  w katastrofie

smoleńskiej,  był  przyjacielem Gminy.  Będzie  to  element  oddania  hołdu i uczczenia  Jego

pamięci w piątą  rocznice tych tragicznych zdarzeń. Poinformował, że Marszałek Płażyński

wielokrotnie  pomagał  Gminie  w  różnego  rodzaju  przedsięwzięciach, chociażby  w

pozyskiwaniu środków na budowę sali gimnastycznej, gimnazjum, jak również na inwestycje

z zakresu ochrony środowiska.  Uważa,  że pewien ślad -  w postaci  skweru,  będzie o nim

przypominał, nie tylko samorządowcom, ale również i mieszkańcom Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy są uwagi do powyższej uchwały.

Uwag nie zgłoszono

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

  
Głosowanie:

Za –  15

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VIII/48/2015 w w/w sprawie.  

Wójt Gminy podziękował za jednomyślne podjęcie powyższej uchwały.

Ad. 8 Interpelacje i zapytania radnych;

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły interpelacje i
zapytania radnych.

Radny K. Kusaj: chciałbym zgłosić – tak jak na komisji sprawę zapychanie się kanalizacji w
Ełganowie.

Wójt Gminy:  zwrócił uwagę , ze przyczyny zapychania się kanalizacji są różne. Prosi aby
jeżeli ktoś widzi taką sytuacje to zgłosić. Mieszkańcy wrzucają różne rzeczy
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Ad. 9 Wystąpienie sołtysów.

• Sołtys wsi Klępin –chciałabym poznać uzasadnienie ekonomiczne rozbudowy Szkoły

Podstawowej w Trąbkach Wielkich, czy zostały wzięte pod uwagę inne możliwości i

jaki jest koszt przewidywany tej przebudowy. 

• Wó  jt  Gminy –  nie  możemy  mówić  o  ekonomice  w  oświacie,  jest  to  pojęcie

nieadekwatne  do  oświaty.  Oświata  z  założenia  nie  przynosi  żadnych dochodów.

Natomiast  samorząd  terytorialny  jest  zobowiązany  do  spełnienia  określonych

warunków edukacyjnych dzieci i młodzieży. Warunki te na dzień dzisiejszy w Szkole

Podstawowej w Trąbkach Wielkich są nieodpowiednie. Pomijając kwestie szatni, sale

są za małe, przepełnione, jest zmianowość. 

• Sołtys wsi Klępin  – chodzi o ekonomiczne uzasadnienie, mam tu na myśli to, że w

szkole  jest  jeszcze  do  wykorzystania  baza  lokalowa.  Już  kilka  lat  temu  Rada

Rodziców z Sobowidza kierowała zapytanie jak to jest możliwe, że jest baza lokalowa

do której można dowieść dzieci  a będzie się burzyć szkołę, na którą już wcześniej

przekazano  środki.  Wiem,  że  przeniesienie  dzieci  z  Ełganowa  - które  obecnie

uczęszczają do Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich - do Szkoły Podstawowej w

Sobowidzu, pozwoliłoby  uniknąć  rozbudowy  tej  placówki  oświatowej.  Kolejne

pytanie dotyczyło tego,  czy radni  rozważyli  możliwość rozbudowania Gimnazjum,

czy ta rozbudowa nie byłaby bardziej zasadna. 

• Wójt  Gminy  –  co  do  bazy  lokalowej  w  Szkole  Podstawowej  w  Sobowidzu  to

Przewodnicząca rady Rodziców zawracała się do Pani Dyrektor szkoły o dodatkowe

pomieszczenie na część przedszkolną.  Dyrektor Szkoły  nie zgodziła  się,  bo między

innymi miałaby zmianowość: czyli  zwiększanie liczby dzieci, mogłoby się jedynie

odbywać  na  zasadzie  uzupełniania  istniejących  klas.  Tworzenie  dodatkowych

oddziałów spowodowałoby, że w tej szkole również byłby problemy, tym bardziej, że

od  przyszłego  roku  szkolonego –  od  1  września,  wszędzie  muszą funkcjonować

zespoły szkolno – przedszkolne, a na dzień dzisiejszy jest to tylko punkt przedszkolny.

• Sołtys wsi Klępiny – w jakiej kwocie Gmina planuje remont Szkoły Podstawowej w

Trąbkach Wielkich;

• Wójt Gminy – tak jak jest przewidziane to w budżecie gminy – jest to ok. 1,5 mln. zł. 

• Sołtys wsi Klępiny – a jakie środki są przeznaczone na elewację Szkoły Podstawowej

w Sobowiedzu;
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• Wójt Gminy  – Elewacja w Sobowidzu jest zapisana w środkach inwestycyjnych w

ZICIE   czyli  w  Zintegrowanych  Inwestycjach  Terytorialnych  dofinansowanych  ze

Środków Unijnych na poziomie 70%.

• Sołtys wsi  Klępiny – z tego co wiem, to liczba dzieci, która mogłaby chodzić do

Szkoły Podstawowej w Sobowidzu to taka, która uzupełniłaby klasy już istniejące, a

nie rodziłaby zmianowość w szkole.  

• Wójt Gminy – wnioskuje do Przewodniczącego Rady Gminy, aby przerwał dyskusję

dotyczącą oświaty i przeniósł ją na Komisje Oświatową. Zaznaczył, że na posiedzeniu

komisji chętnie   podyskutuje na  ten  temat.  Dzisiaj  jednak  proponuje,  aby

Przewodniczący Rady dał szansę wypowiedzenia się jeszcze innym sołtysom.  

• Przewodniczący  Rady  Gminy –  zaproponował,  aby  temat  oświaty  przenieść  na

posiedzenie Komisji Kultury Oświaty Sportu i Zdrowia. 

• Sołtys  wsi  Klępin  –  pytam,  czy  Gminę  stać  na  to,  żeby 1,5  mln.  zł.  przy  takim

deficycie wydać na rozbudowę szkoły podczas gdy można dowozić dzieci do innej

szkoły , której baza lokalowa na to pozwala. I czy bardziej ekonomicznej nie wydaje

się rozbudowa Gimnazjum w Trąbkach Wielkich. 

• Przewodniczący Rady Gminy – jeżeli są takie wątpliwości bardzo chętnie zaprosimy

na komisje połączoną, czy oświatową, lub ekonomiczną i  wówczas  omówimy taką

propozycję. 

• Sołtys wsi Warcz – zwrócił się do Kierownika ZGKiM z informacją, że mieszkańcy

Lisiej Góry skarżą się na słabe ciśnienie wody.

• Kierownik ZGKiM – poinformował, że  jest problem z jedną pompą w Domachowie i

może  być  spadek  ciśnienia.  Myślę,  że  w  tym  roku  nie  będzie  pieniędzy, ale  w

przyszłym roku wystąpię do Rady Gminy o zabezpieczenie środków na renowacje. 

• Sołtys wsi Sobowidz – do kogo należy jezioro sobowidzkie i gdzie można wykupić

pozwolenie na połów ryb.

• Wójt Gminy – jezioro jest w Zarządzie Marszałka - Wojewódzki Zarząd Melioracji.

Co do połowu ryb, sprawdzę i dam znać.  

• Sołtys  sołectwa  Czerniewo –  kończą  się  już  prace  związane  z  kanalizacją.  Nie

wszystkie  domy w Czerniewie  zostały skanalizowane – zostały do skanalizowania

cztery domy.  Prośba, aby Rada Gminy  pamiętała o tym planując budżet na 2016r.,

aby dokończono kanalizacje sołectwa Czerniewo.
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• Wójt  Gminy –  zbudowaliśmy  kanalizacje  w  różnych  miejscowościach,  a  nowi

mieszkańcy muszą wystąpić z wnioskiem do gminy o przyłączenie.

• Sołtys wsi Postołowo  – nawiązała do odczytanego w dniu  dzisiejszym przez Wójta

gminy  listu  intencyjnego.  Spytała  o  inwestycję  dotyczącą  przebudowy  drogi  w

Postołowie.

• Wójt Gminy – wyjaśnił Pani sołtys jaki dokładnie odcinek drogi będzie remontowany.

• Sołtys wsi Postołowa – spytała do kogo należą przystanki autobusowe w sołectwach.

• Wójt Gminy – poinformował, że przystanki są gminne.

• Sołtys wsi Postołowa– zwróciła uwagę, że w sołectwie w Postołowie może będzie

problem – sprawa terenu jest nieuregulowana, a ma być tam zmiana właściciela.  

• Wójt Gminy – zmienił się tam właściciel, może być nawet łatwiej. 

• Sołtys  wsi  Postołowa  –  kolejno  poruszyła  temat  zmiany  funduszu  sołeckiego.

Stwierdziła, że było to tak szybko zmienione z budowy świetlicy na remont drogi i że

mieszkańcy mogą być niezadowoleni. 

• Wójt Gminy – poinformował, że był  obecny na zebraniu sołeckim w czasie zmiany

podziału tego funduszu sołeckiego. Uważa, że mieszkańcy racjonalnie podjęli decyzje

co do przesunięcia tych środków. 

• Sołtys wsi Domachowa – do kierownika ZGKiM – spytał o wiatę przystankową, która

już 2 lata stoi bez szyby. Spytał, jaka jest możliwość, aby wstawić szybę. 

• Kierownik ZGKiM – przy budowie wiat informowałem sołtysów, aby przy dzieleniu

funduszu  sołectwo przeznaczyło sołectwo środki na zakup szyby. Stwierdził, że jak

ktoś inny wstawi szybę to się to nie odczuwa, ale jak się wkłada własne środki, to się

będzie szanowało daną rzecz. 

• Sołtys wsi Warcz – również zgłosił brak szyb w wiacie.

• Radny R.  Budzyński –  prawdopodobnie  szybę tę  zabrał  ZGKiM i  teraz  jest  tylko

kwestia jej założenia. 

• Sołtys  wsi  Mierzeszyn –  nawiązując  do  wcześniej  odczytanego  listu  intencyjnego

poinformowała,  że  miał  być  położony chodnik  w Mierzeszynie,  ul.  Gdańskiej.  W

liście intencyjnym nic na ten temat nie wspomniano.

• Wójt  Gminy  – poinformował,  że  to, co  przeczytał, to  są  uzgodnienia  z  Zarządem

Powiatu.  Natomiast  to  jest  droga  wojewódzka  i  w  tej  sprawie  zwracałem się  do

Zarządu Dróg Wojewódzkich. Jest pismo w tej sprawie. Nie znam jego treści .
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Ad 10 Wolne wnioski

• Wójt Gminy – poinformował, że 30.04.2015r obchodzony będzie jak co roku „Dzień

Flagi”  w  Szkole  Podstawowej  w  Sobowidzu.   Uroczystość  ta  rozpocznie  się  o

godzinie 11.00 skończy się ok. godz. 13.00 – 13.30. Prosi o uczestnictwo. Kolejno

poinformował,  że w dniu 3 maja br.  o  godz.  12.00 w Ełganowie  Msza Święta  za

Ojczyznę i złożenie kwiatów pod pomnikiem.

• Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za czynny udział i  zamknął VIII
zwyczajną sesję Rady Gminy.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy:

                  Katarzyna Czyż                         Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji

3. Uchwały podjęte na sesji – nr VIII/44/2015- VIII/48/2015
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